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7. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 25.9.2013  
 
 
 
Biro: 
Prosím vás, v akom štádiu je riešenie preklenutia železničných koľajníc obyvateľov, ktorí žijú 
na kasárenskej, jablonkovej atď., či sa v tomto prípade dačo robí, rieši alebo ostalo to na 
vavrínoch. Ja som vám povedal, že každý polrok sa opýtam na túto situáciu lebo je tam 
niekoľko firiem, firmičiek, spustu ľudí, kasárne atď. a tí ľudia majú skutočne problém. Pokiaľ 
sa ešte obmedzia autobusové zastávky a zredukuje sa mestská doprava myslím si, že sa ocitnú 
v hlúpej situácii. Prosím vás, riešme to, máme pred sebou ešte rok. Apelujem na vás, aby sme 
v hanbe neostali a pre túto komunitu tam žijúcu neurobili absolútne nič. Ďakujem. 
 
Ing. Kolesár: 
Táto vec nie je v zabudnutí, je plne v rukách KSK a Železníc SR a prosím pána Ing. Princíka, 
vedúceho oddelenia výstavby a majetku o bližšiu informáciu z našich rokovaní na KSK 
a o termínový harmonogram tak, ako sme ho dostali z KSK. 
 
Ing. Princík: 
Ešte asi pred mesiacom sme boli s pánom primátorom na VÚC za pánom vedúcim oddelenia 
dopravy Ing. Olexom. Ten nás informoval, že terminál integrovanej dopravy, ktorý má riešiť 
aj prechod cez koľajnice je stále v hre a prejednávali to už aj na zastupiteľstve KSK ale 
posunula sa doba realizácie až na ďalšie programové obdobie, čiže na rok 2015 až rok 2020. 
Projektová dokumentácia by mala byť hotová do konca septembra tohto roku, nie projektová 
ale súťaž na projektanta. Už keď bude vyhlásená táto súťaž, tak by malo byť jasné, že 
terminál sa bude realizovať.  
 
Ing. Kolesár: 
V materiáloch i prerokovaných v KSK vyplýva tak, ako boli predložené Košickému 
samosprávnemu kraju, resp. zastupiteľstvu, že v októbri, zatiaľ ten harmonogram Železnice 
SR  a KSK dodržiavajú v októbri bude naozaj vyhlásená súťaž na projektanta, toto beží 
v limite. Realizáciu môžeme očakávať v budúcom programovom období, ale budúce 
programové obdobie začína budúci rok 2014 – 2016, čiže aj keď to mohlo vyznieť nepríjemne 
alebo hrozivo ale v budúcom programovom období, ktoré začína na budúci rok. Zatiaľ podľa 
informácii z KSK ide všetko podľa harmonogramu tak, ako bolo zaplánované. Zrejme ale 
nemôžme očakávať, že takáto stavba bude za rok pripravená a postavená, ale dôležité je, že 
prísľuby, ktoré boli dané sa realizujú, presvedčili sme sa o tom i na tomto rokovaní na vlastné 
oči.  
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